

Title (en)  
Bottle unit.

Title (de)  
Flascheneinheit.

Title (fr)  
Bouteille modulaire.

Publication  
**EP 0488941 A1 19920603 (DE)**

Application  
**EP 91810740 A 19910919**

Priority  
CH 373490 A 19901126

Abstract (en)

In order to facilitate purchasing, storing and using liquids, such as red wine and white wine which are often used in pairs, the bottle unit consists of two bottles (1, 2) which are connected to one another laterally to form a fixed unit. The two pouring openings (3, 4) of these two bottles (1, 2) are arranged laterally directly adjacently in the same plane and can be closed with the aid of a single screw closure cap (6) which covers these two pouring openings (3, 4) simultaneously. <IMAGE>

Abstract (de)

Um den Einkauf, die Lagerung sowie den Einsatz von oft paarweise zum Einsatz gelangenden Flüssigkeiten wie Rot- und Weisswein, zu erleichtern, besteht die Flascheneinheit aus zwei seitlich miteinander zu einer festen Einheit verbundenen Flaschen (1, 2). Die zwei Ausgussöffnungen (3, 4) dieser beiden Flaschen (1, 2) sind seitlich unmittelbar nebeneinander in der gleichen Ebene angeordnet, und mit Hilfe eines einzigen, diese beiden Ausgussöffnungen (3, 4) gleichzeitig überdeckenden Schraubverschlussdeckels (6) verschliessbar. <IMAGE>

IPC 1-7  
**B65D 1/04**

IPC 8 full level  
**B65D 1/04** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B65D 1/04** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 366638 C 19230616 - GEORG SCHERER
- [X] GB 940326 A 19631030 - NAT GLASS WORKS YORK LTD

Cited by  
GB2275666A; GB2275666B; GB2275667A; US5607072A

Designated contracting state (EPC)  
AT BE DE DK ES FR GB GR IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0488941 A1 19920603; CH 682319 A5 19930831**

DOCDB simple family (application)  
**EP 91810740 A 19910919; CH 373490 A 19901126**